
Odvtedy pije udržiavaciu dávku 1x za deň.

V roku 2004 - po roku mu doktorka zopakovala Špecif.IgE. 

Kompletne negatívne. Zavolala našej detskej pani doktorke, 

že u Ivka sa stal omyl, že buď vymenili testy, alebo sa stal 

zázrak. Hoci ona jej povedala, že pijeme Aloe Vera. Aj tak 

sme mali o rok testy zopakovať, t.j. v roku 2005. Opäť boli 

negatívne a imunologička mi sama zavolala, že sa nestal zá-

zrak, ani omyl - je to neuveriteľné, ale on má testy skutočne 

negatívne. „Nuž, čo Vám poviem, pite to ďalej a napísala nám 

to aj do lekárskej správy.“ Odvtedy sa mu testy opakujú kaž-

dý rok a sú negatívne. Hylak a Zaditen mu vylúčila, nechala 

mu iba Alerid.

Ráno na lačno mu dám Aloe Vera, večer Alerid. Keď ho nie-

čo obchádza, zvýšim dávku Aloe Vera počas dňa. Pozitívne 

testy zostali na peľ púpavy, peľ paliny, nesmie sa spotiť a 

reaguje na zmeny počasia. Hlavné je ,že môže jesť všetko! 

Od minulého roku sme pridali testovať novinku Colostrum 

a neuveriteľne zabralo. Ivko mi hovorí, že je testovací králik. 

K tomu náš Vita Aktiv, ktorý mu nesmierne chutí a tiež čaj 

Cistus Incanus... Je toho veľa a môj Ivko tomu verí. Sám 

mi priviedol kamarátku z vonku, aby som jej nastriekala 

Spray prvej pomoci na koleno, lebo spadla a povedal jej, že 

jej to určite pomôže. Aloe Vera pijem so synom od začiat-

ku, dodáva mi veľa sily a energie. Neviem si ani jeden deň 

predstaviť bez neho a ten pocit, že môjmu synovi pomoh-

lo práve „Aloe Vera“ je neopísateľný. Keď to chcete skúsiť, 

musíte tomu aj veriť. Pijeme ho, lebo je výborné aj preven-

tívne na podporu imunity. Nečakajte, keď už bude neskoro. 

Touto cestou by som chcela poďakovať nielen mojím dvom 

starším deťom Maťkovi a Marcelke za pomoc, ale aj mojej 

detskej pani doktorke, pretože pri liečbe Ivka mi veľa pomá-

hali a taktiež nášmu p. MUDr. Kampemu na linke Aloe Vera. 

Praktická i psychická podpora paní J .Gottvaldovej, to všet-

ko pre mňa veľa znamenalo no a v neposlednom rade pan 

Ing. A. Buksovi s celou fi rmou za to, že máme také produkty 

a môžeme s nimi pomáhať aj ostatným.

VEĽKÉ ĎAKUJEM!

Bobulová Františka
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ALOE VERA ZKUŠENOSTI

OSEM DLHÝCH ROKOV 

S OCHORENÍM, NAKONIEC 

POMOHLA ALOE VERA

Môj príbeh poznajú viacerí, približne osem rokov som sa 

trápila s ochorením, ktoré nemalo stanovenú diagnózu, 

respektíve čo lekár, to iná diagnóza. Utrpenie, ktoré som 

prežívala  bolo neopísateľné. Kortikoidy už nezaberali a 

pri náhodnom vyšetrení vyšli zlé výsledky pečene. Nie 

som práve človek, ktorý sa len tak vzdáva, preto som za-

čala vyhľadávať aj iné možnosti. Vyskúšala som schop-

nosti niekoľkých liečiteľov a produkty viacerých fi riem, 

minula množstvo peňazí, pocit beznádeje a snaha vy-

rovnať sa s osudom boli čoraz silnejšie. Preto pani, ktorá 

ma oslovila na liečbu s Aloe Vera z LR, to vôbec nemala 

so mnou ľahké, ale tak trochu mi dodal nádej AV kon-

centrát, ktorý mi natrela a ja som prvý krát po dlhej dobe 

mohla bezbolestne hýbať prstami. Začala som piť AV gél 

3x30 ml. Bola som upozornená, že dôjde k čisteniu a 

keď to prišlo, zvýšila som si dávky na 5x50 ml denne, 

nech sa to čistí rýchlejšie.

Po konzultácii s fi remným lekárom som k tomu pridala 

REISHI PLUS, zvonku som používala AV umývaciu emul-

ziu, AV sprej prvej pomoci, koncentrát a striedmo krém s 

Propolisom, AV bohatý krém na ruky a Microsilver krém 

na ruky. Táto liečba síce trvala asi osem mesiacov, ale 

stála za to a ja (aj moja rodina) som dnes nielen vďačný 

zákazník, ale hlavne LR- partner. 

S pozdravom Eleonóra Lukičová
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